
Protokół

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
które odbyło się w dniu 15 czerwca 2021 roku o godzinie 1400 

w sali Sesyjnej w Urzędzie Miejskim w Kowalewie Pomorskim.
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Ad.1.Sprawy regulaminowe.
I Obecność na posiedzeniu:
stan Komisji - 5 radnych
obecnych - 5 radnych 
nieobecni - 0

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

II Posiedzeniu Komisji przewodniczył:
Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Ryszard Lipiński.

III   Proponowany porządek posiedzenia:  

1. Sprawy regulaminowe.
2. Rozpatrzenie petycji z dnia 7 kwietnia 2021r.; dotyczącej budowy drogi asfaltowej w Wielkim 
Rychnowie.
3. Zapytania, sprawy różne.
4. Zakończenie.

Ad.1 Sprawy regulaminowe.
Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i  Petycji  Ryszard Lipiński –   powitał  wszystkie
osoby uczestniczące w posiedzeniu Komisji i  odczytał porządek posiedzenia. 

Ad.2.   Rozpatrzenie  petycji  z  dnia  7 kwietnia 2021r.;  dotyczącej  budowy drogi  asfaltowej
w Wielkim Rychnowie.

Przewodniczący  Komisji Skarg  Wniosków  i  Petycji  Ryszard  Lipiński  -  poinformował,  że
po raz kolejny Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rozpatrywać będzie petycję z  dnia 7 kwietnia
2021  r.  Pani  Magdaleny  Groszewskiej mieszkanki  Wielkiego  Rychnowa,  która  zwróciła  się
w  imieniu  swoim  i  mieszkańców   o  podjęcie  działań  związanych  z  budową  drogi  asfaltowej
w  Wielkim  Rychnowie  od  posesji  127 do  102.  Dodał,  że  droga  ujęta  jest  w  uchwale
nr XVIII/137/20 Rady Miejskiej w Kowalewie Pomorskim z dnia 30 kwietnia 2020 r. w sprawie
stanowiska dotyczącego ustalenia wykazów ulic i dróg gminnych przeznaczonych do utwardzenia –
na  8.  miejscu  wykazu dróg gminnych planowanych do trwałego utwardzenia na terenie  gminy
Kowalewo Pomorskie. 
Następnie otworzył dyskusję w sprawie petycji.

Radny Jerzy Koralewski – poinformował, że z przeczytanej treści petycji odczuwa, że mieszkańcy
chcą  by  przyspieszyć  termin  wykonania  utwardzenia  drogi.   Rada  natomiast  nie  może  złamać
harmonogramu  przyjętego  uchwałą.  Wobec  czego  uważa,  że  petycja  jest  zasadna,  natomiast
wykonanie lub przesunięcie  terminu realizacji  jest  bezzasadne.  Według niego w odpowiedzi  na
petycję powinna być uwzględniona pozycja wykonania,  na jakiej  znajduje się droga w podjętej
uchwale.  Dodać  należy  również,  że  Rada  nie  jest  w  stanie  zmienić  terminu  wykonania  drogi
w związku z czym petycja jest bezzasadna. 

Radny Stanisław Kaznowski – poinformował, że według niego istnieje możliwość przyspieszenia
budowy drogi, jeśli znajdzie się potencjalny sponsor. Uważa, że taki zapis można by również ując
w odpowiedzi do mieszkańców. 
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Przewodniczący  Komisji Skarg  Wniosków  i  Petycji  Ryszard  Lipiński –  poinformował,  że
w oparciu o otrzymaną informację od Burmistrza Miasta petycję należy uznać za bezzasadną.

Radny Jerzy Koralewski –  poinformował, że według niego bez uzasadnienia i argumentacji nie
należy uznać petycji za bezzasadną.

Radny Piotr Strzelecki – poinformował, że według niego petycja jest bezzasadna, gdyż jest ujęta
do utwardzenia na 8. miejscu i do momentu utwardzenia drogi, za jej stan odpowiada rada sołecka. 

Zastępca Burmistrza Ilona Rybicka – poinformowała, że ma przygotowany projekt uzasadnienia,
który odczytała, dodała, że jeżeli będą jakieś uwagi projekt uzasadnienia zostanie zmieniony - treść
uzasadnienia stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący  Rady  Jerzy  Orłowski –  uważa,  że  w  uzasadnieniu  zawarte  są  wszystkie
propozycje  radnych.  Następnie  poprosił  Przewodniczącego  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji
o przeprowadzenie głosowania. 

Radny  Jerzy  Koralewski  –  poinformował,  że  w  uzasadnieniu  odczytanym  przez  Zastępcę
Burmistrza  wykreśliłby  słowo  „ostateczne”.  Według  niego  nie  jest  to  ostateczne  stanowisko
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, gdyż może znajdzie się sponsor.

Przewodniczący Rady Jerzy Orłowski – poinformował, że dotyczy to innej uchwały. 

Przewodniczący  Komisji Skarg  Wniosków  i  Petycji  Ryszard  Lipiński –  poprosił
o przegłosowanie przez członków Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji:  kto z Radnych jest  „za”
uznaniem petycji  z dnia  7 kwietnia 2021 roku  za bezzasadną. 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji jednogłośnie 5 głosami „za” uznała petycję z dnia 7 kwietnia
2021 r. za bezzasadną.

Ad. 4. Zakończenie.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji  o godz. 1415 zamknął posiedzenie
Komisji.
Protokół zawiera 3 kolejno ponumerowane strony.
 

Protokołowała:
M. Chądzyńska

                                                                                                            PRZEWODNICZĄCY KOMISJI
                                                                                                           SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI

                         
                                                                                                                                          Ryszard Lipiński


